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Z á p i s 
z jednání valné hromady Okresního sdružení České unie sportu Frýdek-Místek z.s.,  

konané dne 21. listopadu 2023 od 17:00 hodin v Kulturním domě v Sedlištích 

 
1.  Zahájení 

Jednání valné hromady zahájil místopředseda OS ČUS Josef Nejezchleba, který přivítal  
delegáty VH, připomenul nutnost odložení jednání o 15 minut dle stanov OS ČUS (viz zpráva 
mandátové komise), odůvodnil neúčast předsedy OS ČUS Zdeňka Dudy a dále průběh 
jednání VH řídil. 

 
2.     Program   

1. Zahájení 
2. Procedurální záležitosti – schválení programu a jednacího řádu Valné hromady, volba 

pracovního předsednictva, mandátové a návrhové komise 
3. Zpráva o činnosti OS ČUS za období od minulé Valné hromady (24.11.2022) 
4. Zpráva kontrolní komise 
5. Účetní závěrka za rok 2022, přehled hospodaření k 31.10.2023, rozpočet na rok 2024 
6. Zpráva mandátové komise 
7. Členské příspěvky TJ/SK na rok 2024 
8. Diskuse 
9. Usnesení 

10. Závěr 
 

Ad 2.   Procedurální záležitosti 

 Schválení programu jednání VH - schváleno jednomyslně 42 hlasy což je 100% 
delegátů s hlasem rozhodujícím 

 Schválení jednacího řádu - schváleno jednomyslně 42 hlasy což je 100% delegátů 
s hlasem rozhodujícím 

 Schválení pracovního předsednictva ve složení: Josef Nejezchleba, Jana Kovaříková, 
Jaroslav Kašný, Dalibor Hrabec - schváleno jednomyslně 42 hlasy což je 100% 
delegátů s hlasem rozhodujícím 

 Schválení mandátové komise ve složení Jaroslav Čechmánek - předseda, ing. Karel 
Turoň a Miloš Jež - schváleno 42  hlasy což je 100 % delegátů s hlasem rozhodujícím 

 Schválení návrhové komise ve složení: ing. Jan Laštovička – předseda  ing. Ingrid 
Legierská, ing. Markéta Gajdzicová - schváleno jednomyslně 42 hlasy což je 100% 
delegátů s hlasem rozhodujícím 
 

Ad 3.   Zpráva o činnosti OS ČUS od poslední valné hromady 
Zprávu o činnosti VV OS ČUS přednesl člen VV Dalibor Hrabec a její plné znění je v příloze 
tohoto zápisu - schváleno jednomyslně 42 hlasy což je 100% delegátů s hlasem 
rozhodujícím 
 

Ad 4.   Zpráva kontrolní komise 
Zprávu kontrolní komise přednesl předseda Kontrolní komise Jaroslav Kašný. 
Zpráva byla vzata na vědomí 
 

 

http://www.cuscz.cz/files/56Y2E.ai


Ad 5.   Zpráva o hospodaření 
Byla předložena roční účetní závěrka za rok 2022 ve výši – 33.731,23 Kč. Účetní závěrka 
s nulovou daňovou zátěží předána v termínu FÚ MSK. 

                 Schváleno 42 hlasy což je 100 % delegátů s hlasem rozhodujícím 
   Dále byl vzat na vědomí průběžný výsledek hospodaření OS ČUS ke dni   
       31.10.2023 se stavem + 261.857,94 Kč a rozpočet na rok 2024 s příjmy i výdaji ve  
               výši 923.100 Kč. Toto vzato VH na vědomí 
    

Ad 6.    Zpráva mandátové komise 
       Zprávu přednesl zvolený předseda mandátové komise Jaroslav Čechmánek, který  

   připomenul, že VH proběhla dle Stanov OS ČUS a ve smyslu čl. III, bodu 2.7 a je  
             tedy usnášení schopná. 
       Sdělil, že na valnou hromadu bylo pozváno celkem 99 delegátů s hlasem   
             rozhodujícím, 5 delegátů s hlasem poradním a 1 host. Účastnilo se: 42 delegátů   
             s hlasem rozhodujícím což je 42,4 %, 5 delegátů s hlasem poradním (100 %) a  
       1 host. 
             Omluveny TJ/SK: FK Staříč, TJ Sokol Skalice, SK Beskyd Čeladná, Fotbal Písek, TJ   

       TJ Nebory, TJ Sokol Ostravice, SK Metylovice, TJ Bystřice, Sokol Lískovec, Škola  
       Taekwondo Jomuk Frýdek-Místek 

 
Ad 7. Členský příspěvek TJ/SK na rok 2024 

  Navržená částka členského příspěvku za TJ/SK pro rok 2024 zůstává stejná jako 
      v roce letošním, tj. 1.000 Kč. Termín úhrady stanoven do 31.3.2024.  
      Schváleno jednomyslně 42 hlasy což je 100% delegátů s hlasem rozhodujícím 

 
   Ad 8. Diskuse 

 P. Nejezchleba: Novelu Dohody o provedení práce vidí pro budoucnost jako  
 neřešitelný problém pro řadu trenérů, očekává jejich úbytek a tím ohrožení  
 činnosti mnoha TJ/SK 

 P. Zárubovi i dalším podala vysvětlení ekonomka Jana Kovaříková, která zašle 
 výklad LPO k problému, který bude předán TJ/SK 

 Obdobná situace je i u cen energií, pokud dojde k avizovanému navýšení. Proto 
 v usnesení požadavek na VV ČUS, aby situaci na příslušných úrovních urychleně 
 řešil 
  

    Ad 9. Usnesení 
  Přednesl předseda návrhové komise ing. Jan Laštovička a jeho plné znění obdrželi  
      delegáti VH v brožurce 
 

  Usnesení schváleno jednomyslně 42 hlasy což je 100% delegátů s hlasem  
     rozhodujícím 

 
  Ad 10. Závěr 
   Jednání Valné hromady ukončil řídící VH p. Josef Nejezchleba. Poděkoval delegátům  
 za účast, pozornost, kázeň a dobrou atmosféru, a popřál hezké vánoční svátky  
 a v nastávajícím období roku 2024 mnoho úspěchů 
 
ve Frýdku-Místku 21.11.2023 
Zapsal: Miloš Jež 
 
 
 
 
 


